

2016年北京国际雉类学术研讨会通知（第一轮）

雉类是宝贵的自然资源，在我国为鸡形目鸟类（Galliformes）的统称。我国是世界上雉类资源最丰富的国家，雉类的研究和保护在世界上也占有十分重要的地位。世界雉类协会（World Pheasant Association）是一个负责全世界鸡形目鸟类研究、保护和人工繁育的国际学术组织，其定期在世界各地举办国际雉类学术研讨会，迄今已经连续举办了5届。从20世纪80年代开始，我国与世界雉类协会建立了联系，并始终保持合作。为进一步促进世界范围内雉类研究和保护工作的开展，世界雉类协会与中国动物学会鸟类学分会将于2016年10月21日至23日在北京联合举办“2016年北京国际雉类学术研讨会”（即第六届国际鸡形目鸟类学术研讨会，The 6th International Symposium on Galliformes）。现将会议有关事项通知如下：

一、会议内容

针对世界范围内的珍稀雉类、鹑类、松鸡、珠鸡等鸡形目鸟类的研究、保护、人工繁育、可持续管理等开展学术交流，并重点关注生存受威胁的物种及其栖息地保护与管理。

二、主办单位与承办单位

主办单位：世界雉类协会、中国动物学会鸟类学分会

承办单位：北京林业大学

三、会议地点

北京林业大学学研大厦

四、会议日程

2016年10月21日 全天报到

2016年10月22-23日 学术报告、墙报展示

2016年10月24-26日 赴山西庞泉沟国家级自然保护区、玄中寺进行考察与交流

五、会议报名、宾馆预定和论文摘要的提交

本次会议报名和宾馆预定将采取网上注册的形式，具体方式将在第二轮通知中发布。

本次大会的交流语言为英语。欲在会议期间以发言、墙报等形式开展学术交流的代表，请在会议注册时一并提交论文摘要，截止日期为 2016 年 7 月 31 日。摘要应包括题目（中英文），作者，单位（含地址及邮编），摘要正文及关键词，字数控制在 500 字以内，具体格式请参照《Avian Research》（<http://www.avianres.com/>）的形式。会议前将印制论文摘要集。

七、会议费用

1. 会议注册费

早期注册(2016年6月30日前)	正常注册(2016年8月31日)	现场注册
普通代表¥1200	普通代表¥1500	普通代表¥1800
学生代表¥800	学生代表¥1000	学生代表¥1200

2. 食宿费用

会议期间代表的住宿安排将在第二轮通知中发布，食宿费用需各位代表自理。

3. 会后考察费用

本次会议结束后，拟安排参会代表赴山西庞泉沟国家级自然保护区和玄中寺进行野外考察，野外考察自愿参加，考察费用自理。

八、会务组联系人

徐迎寿副院长（北京林业大学自然保护区学院）

地址：北京市海淀区清华东路 35 号北京林业大学主楼 1224

电话：86-10-62336195

Email: xuys@bjfu.edu.cn

徐基良教授（北京林业大学自然保护区学院）

地址：北京市海淀区清华东路 35 号北京林业大学主楼 1227

电话：86-10-62336716

电子邮箱: xujiliang@bjfu.edu.cn

中国动物学会鸟类学分会

2016 年 01 月 10 日

2016 International Symposium on Galliformes

First Announcement

Galliformes are an order of heavily-formed ground-feeding birds that include pheasants, partridges, cracids, grouse and megapodes. China is richly endowed with a wide variety of Galliformes, and also undertakes vital studies and conservation on this order of birds. The World Pheasant Association (WPA) is committed to the study and conservation of Galliformes and the habitats they depend upon, both in the wild and in captivity, to prevent their extinction. WPA holds international symposia on Galliformes regularly around the world. The partnership between the China Ornithological Society and WPA has been established since the 1980s. With the aim of better international communication and cooperation, the 2016 Beijing International Symposium on Galliformes, the 6th such event, will be held on 21-23rd October 2016 in Beijing.

CONTENT

Communication of research and conservation on Galliformes (pheasants, partridges, cracids, grouse and megapodes), as well as sustainable management, with a focus on threatened species and their habitats.

ORGANIZER & HOST

Organizers: World Pheasant Association, China Ornithological Society

Host: Beijing Forestry University

LOCATION

Xueyan Building, Beijing Forestry University, Beijing, PRC

PRELIMINARY PROGRAM

21st October, 2016 Registration

22-23rd October, 2016 Symposium & Poster Presentation

24-28th October, 2016 Field trip to Shanxi Province

REGISTRATION, RESERVATION & ABSTRACT SUBMISSION

Participants should register for the symposium and reserve hotels online. Details will be provided in the second announcement.

The official language of the conference is English. Participants who are to give an oral presentation or poster should please submit an abstract while registering. The deadline for submission will be 31st July, 2016. The abstract should include title, authors, affiliation, summary of studies and key words, following the style of *Avian Research* (<http://www.avianres.com/>), and should be no more than 500 words. A collection of abstracts will be published before the symposium.

CONFERENCE FEES

Registration

Details will be provided in the second announcement.

Accommodation

Details will be provided in the second announcement. Participants will need to cover all their food, accommodation and insurance costs.

Field trip

A field trip is planned in Pangquangou National Nature Reserve, providing a good opportunity to see the endemic Brown Eared Pheasant and the wild Ring-necked Pheasant, as well as Xuanzhong Temple. Participants will need to cover all their costs for this field trip.

A post symposium tour is planned by WPA to Sichuan Province following the Field Trip to Shanxi. This tour will be limited to 40 places and will include a visit to the

Bifengxia Panda Breeding Centre and the Fengtongzhai Chinese Monal Breeding Programme. Further enquiries and bookings should be made via WPA (office@pheasant.org.uk).

Another field tour to Lianhuashan Research Station, Gansu Province is planned by WPA and local organizers, to see Chinese Grouse, Blood Pheasant, Blue Eared Pheasant, Chestnut-throated Partridge and Tibetan Snowcock. This might follow the field trip to Shanxi or be scheduled prior to the symposium. This tour will be limited to 20 places and will include a visit to the famous Tibetan Labuleng Temple. Further enquiries and bookings should be made via WPA and local organizers.

It may also be possible to arrange other visits to field research programs on Galliformes with the researchers. Should delegates wish to visit some of Beijing's famous sites before or after the symposium, we may be able to offer some advice and assistance.

LOCAL ORGANIZER

Prof. Xu Jiliang

Vice Dean of School of Nature Conservation

Beijing Forestry University

86-10-62336718

xujiliang@bjfu.edu.cn

China Ornithological Society

2016-01-10